
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

A Bizottsági ülés helye: a Városháza, Sátoraljaújhely, Kossuth tér 5. Gróf Andrássy Gyula 

termében. 

A Bizottsági ülés ideje: 2022. december 12. napján 13:00 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Deutsch Eszter bizottsági tag 

Petercsák Pál bizottsági tag 

Virág Béla bizottsági tag 

Az ülésről távol volt: 

Palicz István bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Tóth Csaba Gábor Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

Dankó Dénes alpolgármester 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Tóth Csaba Gábor Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 6 tag jelen van. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi ponttal kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kérte az Egyebek napirendi pont felvételét.  

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 
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Tekintettel arra, hogy egyéb vélemény, javaslat nem hangzott el Kracson Norbert bizottsági 

elnök javasolta a módosított napirend elfogadását az elhangzottak szerint. 

S z a v a z á s : az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 

tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati 

Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztés: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Egyebek 

 

 

1. Napirendi pont 

Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás 

közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e kiegészíteni valója. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt kérdések következtek. 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megkérdezte, hogy a mellékletben csatolt határozatokról 

hol lehet bővebb információt megtudni. Másik kérdése az volt, hogy ki képviseli a Társulási 

Tanácsban az Önkormányzatot.  

Dankó Dénes alpolgármester úr: korábban dr. Rózsahegyi Ferenc volt delegálva a társulásba 

elnökségi tagként, akinek távozásával tagsága is megszűnt, ezért polgármester úr őt javasolta 

erre a pozícióra. A sárospataki önkormányzat látja el a Tanács adminisztratív feladatait, majd 

hozzátette, hogy a határozatok neki is megvannak, továbbá ha kérdése van képviselő úrnak, 

akkor örömmel áll rendelkezésre.  

Vélemények következtek. 

Dankó Dénes alpolgármester: a két legfrissebb határozat a legutóbbi társulási tanácsi ülésen 

született meg. Magyarország Kormánya koncessziós felhívást tett közé, amelynek 

eredményeként 2023. július 1-jétől 35 évre a MOL Nyrt nyerte el a hulladékgazdálkodással 

kapcsolatos összes feladat elvégzését Magyarországon. Ahogy az előterjesztésben is szerepel a 

hulladékgyűjtési feladatokhoz kapcsolódó kapacitás lekötési szerződést kellett kötnie a 

Társulásnak és a ZHK-nak is. Biztos benne, hogy az elkövetkezendő időszakban lesz számtalan 

olyan kérdés, amelyben majd az Önkormányzatnak is döntenie kell, például a hulladékudvarok 

üzemeltetésével kapcsolatban. 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megköszönte a részletes tájékoztatást.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a 

Képviselő-testületnek az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati 

Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadását. 
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S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 

tagja, 5 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

22/2022. (XII.12.) határozata 

az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás 

közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék 

Gazdálkodási Önkormányzati Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztatót 

fogadja el. 

 

2. Egyebek 

Kracson Norbert bizottsági elnök: átadta jegyző úrnak a szót. 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiosztásra került a bizottsági tagok részére a Zemplén Kalandpark 

igazgatójának előterjesztése, amelyben a téli szezonnal kapcsolatos, a bérlet- és jegyárakra 

vonatkozó áremelést kíván eszközölni. Jelen van igazgató úr, aki szívesen válaszol a felmerülő 

kérdésekre. 

Kérdések, vélemények következtek. 

Tóth Csaba Gábor igazgató: a Zemplén Kalandpark most egy kimagasló lehetőség kapujában 

áll. A téli szezonnal kapcsolatban az eredeti elképzelés az volt, hogy csak januárban tudják 

elindítani a hóágyúkat. 2023 január 1-jétől az energia árak emelkedése a Zemplén Kalandpark 

működését is jelentősen befolyásolni fogja, ezért azt a döntést hozták, hogy ha csak januárban 

lesz rá lehetőség, akkor semmiképp se fognak hóágyúzni. Most úgy látják, hogy a következő 

napok időjárása lehetőséget biztosít számukra, arra hogy a hóágyúkat el tudják indítani. Itt 

fontos megjegyezni, hogy még 2020. július 1-jén kötöttek egy hosszú lejáratú szerződést a volt 

ELMŰ-ÉMÁSZ-szal, amely alapján 2022. december 31-ig alacsonyabb áron veszik az energiát, 

és ez lehetőséget ad arra, hogy legalább az 1-es sípályát meg tudják ebben az évben hóágyúzni. 

A napi bérletárakat átlag 10%-kal szeretnék megnövelni.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a 

Képviselő-testületnek a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022/2023-as téli szezonra 

vonatkozó jegyárainak emeléséről szóló előterjesztés elfogadását. 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 

tagja, 5 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

23/2022. (XII.12.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022/2023-as téli szezonra vonatkozó 

jegyárainak emeléséről 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

2022/2023-as téli szezonra vonatkozó jegyárainak emeléséről szóló előterjesztést fogadja el. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést 13 óra 10 perckor bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

    Schweitzer Tamás sk.                                                                   Kracson Norbert sk. 

          Jegyzőkönyv-hitelesítő                                                                     Bizottsági elnök 

 


